
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 10. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 118

Vil ministeren oplyse, om Center for Cybersikkerhed fortsat mener, at aftaler med TDC og

Huawei har højnet sikkerheden i telenettet i Danmark, som Center for Cybersikkerhed tid-

ligere har tilkendegivet i en pressemeddelelse af 22. april 2015: ”Aftaler med TDC og

Huawei har højnet sikkerheden i telenettet” (https://fe-ddis.dk/cfcs/nyheder/arkiv/2015/

Pages/PressemeddelelseAftalermedTDCogHuaweiharh%C3%B8jnetsikkerhedenitelenet-

tet.aspx)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lisbeth Bech Poul-

sen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
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